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Verksamhetsberättelse  

2020 

  

Inledning 

 

2020 har på många sätt varit  

ett annorlunda år.  

Coronapandemin har påverkat  

oss alla på olika sätt. 

De flesta av distriktets arrangemang  

har tyvärr fått ställas in, då de inte  

gått att genomföra på ett säkert sätt  

ur smittspridningssynpunkt. 

 

Distriktsstyrelsen har valt att stötta  

kårer att genomföra verksamhet i kåren, 

 istället för att verka för att scouter och  

ledare från olika kårer träffas. 

 

Målsättningar och resultat 

 

●  Under 2020 hade distriktsstyrelsen som mål att ha direktkontakt med 

eller besöka alla scoutkårer. 

Varje aktiv scoutkår tilldelades en kårfadder, dvs. en person i distriktsstyrelsen. 

Inga scoutkårer besöktes detta år, pga. Coronapandemin. 

Kårfaddrarna samtalade via telefon med 14 scoutkårer. Två kårer har inte besvarat våra 

kontaktförsök. 

Resultat: Vi har nått 87,5 % av alla kårer och därmed är målet inte uppnått. 

● Under 2020 hade distriktet som mål att minst 80% av alla aktiva 

scoutkårer ska delta i någon distriktsaktivitet. 

Resultat: Distriktet hade 16 aktiva kårer 2020.  13 kårer deltog i någon distriktsaktivitet.  

Det innebär att 81 % av distriktets aktiva kårer deltog i någon av distriktets aktiviteter.  
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Styrelse  

Ordförande                      Anna Christensen                            Mölnlycke      2020 

Vice ordförande               Johanna Larsson                                Mölnlycke  2020           

Sekreterare                     Gunnel Johansson                              Timmersdala 2020-2021 

Kassör                              Carl Persson                                  Utby             2019-2020 

Ledamot                          Malin Elfversson                              Stora Levene 2019-2020 

 

Styrelsen har haft åtta protokollförda sammanträden under året.  

Första mötet genomfördes fysiskt, övriga möten har vi använt Lifesize. 

  

Revisorer 

Marcus Andersson                             Göteborg                                                       2020-2021 

Gunnar Ullström                                     Jonsered                                                2019-2020 

 

Revisorssuppleant 

Rolf Carlsson                                       Utby                                                     2020 

  

Valberedning 

Eva-Lotta Persson              Glasberget                           Sammankallande 

Marie “Mia” Södergren    Mölnlycke             

Tyra Markebo                  Borås               
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Scoutkårer och medlemmar 2020   Data från eBas, grupperat på medlemmarnas ålder. 
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Scoutkårernas aktiviteter 2020   

Data kommer från eBas. Endast de kårer som har rapporterat in finns med. 
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Distriktets arrangemang                                    

Vinterledarläger, 17 - 19 januari 

Arrangemanget samlade 17 deltagare från fyra  

scoutkårer.  
 

Deltagarna samlades på Ransbergs Herrgård för att 

njuta av naturen, umgås och trivas.  

Helgen var uppskattad och givande för deltagarna.  
                                                                                                                                           

Arrangörer: Nisse Karlsson och Gustav Persson, Utby 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

Uppstartsmöte - Inför FM, 26 februari  

12 personer från fyra kårer deltog på träffen i Mölnlycke. 

Många idéer bollades angående program, boende, lokaler, funktionärsuppdrag, mm. 
 

Ansvarig Johanna Larsson.  
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Skidresa, 28 februari - 1 mars 

58 scouter deltog i årets skidresa.  

Deltagarna kom från sju olika kårer.                                      

        Helgen bjöd på skidåkning i Branäs  

och Hovfjället och trevligt boende  

på Ransbergs Herrgård.                         

Arrangörer: Eva Kilnäs och Emil Olsson,   

Mölnlycke. 

  

 

Distriktsårsmöte, 7 mars 

33 ombud deltog från 10 kårer.   

53 deltagare från distriktet samt två från förbundet. 
 

 

Dagen inleddes med besök på Lödöse museum.  

Vid lunch samlades alla i möteslokalen.   
   

Pontus Jessmor och Elin Martinsson från 

förbundet informerade. Därefter inleddes årsmötet. 
 

Arbetsplan, inriktningsdokument och arrangemangsplan diskuterades och nya stadgar för 

distriktet antogs. Mötet beslutade även att ett distriktsmärke i tyg ska tas fram och delas ut till alla 

kårer.  

Ing-Britt Lindblad och Anders Ödman tackades för sin tid som ordförande resp. vice ordförande. 

Till ny distriktsordförande valdes Anna Christensen och Johanna Larsson valdes till vice 

ordförande.  

 Årsmötet arrangerades av Trollhättan Skogshöjdens scoutkår samt distriktsstyrelsen.  
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Ledarresa till Rom, 23-26 april 

Ledarresan fick tyvärr ställas in relaterat till pågående  

pandemi.  

Arrangörer: Anders Ödman och Birgitta Persson, Utby 

 

Hantverksdag, 7 juni 

Arrangemanget fick tyvärr ställas in relaterat till pågående pandemi. 

Arrangörer: Tyra Markebo, Borås, Ing-Britt Lindblad, Mölnlycke och  

                      Malin Elfversson, Stora Levene. 

 

Förbundsläger FREJD, 9-16 juli 

Förbundslägret ställdes in pga. pågående pandemi. Distriktets resa till lägret blev därmed inställd. 

 

Ledarsegling 

Arrangemanget fick tyvärr ställas in.  

Arrangör: Mikael Stenström, Varberg. 

 

Feel-Good dag, 29 augusti 

Arrangemanget fick tyvärr ställas in relaterat till pågående pandemi. 

Arrangörer: Anders Ödman, Utby, Malin Elfversson, Stora Levene och  

         Ing-Britt Lindblad, Mölnlycke. 

   

Distriktets helgläger, 25-27 september 

Lägret fick tyvärr ställas in relaterat till pågående pandemi. 

 Arrangör: Utby scoutkår 
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Inför Demokratijamboréen, 13 november 

Ett digitalt möte via webb, med deltagare från 4 kårer.  

Distriktets mötesrum i Lifesize användes.  

 

De motioner och förslag som var mest intressanta  

för deltagarna diskuterades. 

                                     Ansvariga för arrangemanget var Anna och Johanna från distriktsstyrelsen. 

  

Julbord, 13 december 

 Julbordet erbjöds till att börja med till alla som vill komma och 20 personer visade intresse.      

Dock ställde sedan Liseberg in Julbordet och arrangemanget ställdes in. 

 Ansvarig för arrangemanget var Carl Persson, distriktskassör. 

 

Julaktivitet familj, 26 december 

Arrangemanget fick tyvärr ställas in pga pågående pandemi. 

Ansvariga för arrangemanget: Eva-Lotta Persson, Glasberget och  

 Mia Södergren, Mölnlycke 

  

Utbetalda bidrag 

Lägerbidrag från lägerpotten  

● Bidrag har givits till Timmersdala för tre dagars Dagläger med 20 deltagare. 

● Mölnlycke har fått bidrag för en resa till Storvallen med 19 deltagare. 

● Glasberget har fått bidrag för ett läger på Sillvik med 13 deltagare. 

  

 Bidrag till internationell scoutupplevelse 

Inga ansökningar har inkommit.  

  

Utbildningsbidrag 

Inga ansökningar har inkommit.  
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Distriktsmärke       

Distriktets medlemmar fick rösta på olika symboler, texter 

och färger - innan årsmötet fattade beslut.  
 

Valet föll till slut på ett orangerött märke med 4 vandrare,     

en kompass samt texten “NSF Västra”.  
 

Märket blev färdigt för kårer att beställa under sommaren.  

Information 

Information från distriktsstyrelsen har under året sänts ut via e-post till kårernas kontaktpersoner.   

Vid några tillfällen har inbjudan sänts ut till aktiva medlemmar via medlemsregistret eBas. I dessa 

fall har en målgrupp valts ut, tex. alla aktiva medlemmar över 18 år. 

Distriktets Facebookgrupp har haft drygt 110 medlemmar.  Facebookgruppen har använts för 

information och diskussion mellan medlemmar, kårer och distrikt.    

Eva Kilnäs har varit administratör tillsammans med distriktsstyrelsen. 

 

  

 

 

 

 

På Västra Scoutdistriktets hemsida,  www.nsf.scout.se/karer/vastra-scoutdistriktet/  

kan våra medlemmar hitta viktiga dokument, som Årsmötesprotokoll, Arrangemangsplan, 

styrelseprotokoll, mm. 

 

 

  

  

http://www.nsf.scout.se/karer/vastra-scoutdistriktet/
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Representation 

Anna Christensen har representerat distriktet på NBV Västs medlemsmöte. 

Anna Christensen och Ing-Britt Lindblad har representerat distriktet på samordningsmöten med 

övriga scoutförbund i Västsverige, dvs. ”Västra klumpen”.  

Anders Ödman har representerat distriktet i Klokgruppen i Västra Klumpen. 

Sigbritt Andersson har upprätthållit kontakten med Västra regionens utbildningsgrupp.  

Anders Ödman har varit med i styrgruppen för Regionläger 2020 (Stim 2020) 

  

Samarbete i Västra Klumpen 

Representanter från Scouternas, Equmenia, Salt, NSF och Sensus i Västra Götaland och Halland, 

samt personal från Scouternas kansli i Göteborg och personal från NSF, har bjudits in till 

regelbundna digitala träffar - för att stämma av läget i de respektive distrikten/organisationerna 

och se samarbetsmöjligheter.  

Regionlägret Stim 2020 blev inställt. I slutet av år 2020 påbörjades arbetet med att undersöka 

möjligheterna att genomföra ett Regionläger år 2024. 

 

Verksamhetsutvecklare 

Styrelsen har hållit kontakten med verksamhetsutvecklare Elin Martinsson genom telefonsamtal 

under året. 

 Ekonomi 

Distriktets ekonomi är mycket god. Verksamheten finansieras genom deltagaravgifter och 

regionbidrag från Västra Götaland regionen. Regionbidraget år 2020 beräknades på distriktets 

verksamhet under 2019 och påverkades inte av den pågående pandemin. Samma bidrag kommer 

att fås 2021. 

Arbetet med att placera om distriktet tillgångar har fortsatt. Inget är dock klart då det krävs 

personliga möten med banktjänstemän och detta har inte prioriterats pga pandemin. 
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Slutord 

Stort tack till de medlemmar i distriktet som har deltagit på fysiska och digitala arrangemang 

under året!  

Alla arrangörer ska ha ett varmt tack för väl genomförda arrangemang!  

Även de som har planerat - men sedan tvingats ställa in - tackas för sitt engagemang. 

Vi blickar framåt och hoppas att vi SNART kan ses på riktigt igen - och tills dess på digitalt vis! 

  

 

 

 

 

 

 

26 februari 2021 

 

 

 

 

Anna Christensen               Carl Persson                          Gunnel Johansson           

  

 

 

                 Johanna Larsson                                   Malin Elfversson  


